
Jaké jsou zásadní výstupy Vašeho projektu? 

Co považujete za největší přínos  spolupráce s
polským partnerem?

Je něco, co Vám působilo při realizaci projektu problémy?

Šli byste do toho znovu?

Co Vám projekt dal či vzal?
odpovídala : Vendulka Procházková - finanční manažerka

Název projektu: 
Společná cesta k podnikavosti na školách 

Příjemce:
Okresní hospodářská komora Liberec

 

Žáci se naučili, co znamená založit firmu, co potřebuji od nápadu k výrobku
či službě.

Největším přínosem je možnost, že žáci názorně vidí rozdíly mezi
zeměmi, možnost spolupráce, a následné překvapení, že ti druzí jsou fakt
taky dobří.

Do projektu zaměřeného na vzdělávání typu podnikavost určitě. 

Největším problémem je předfinancování projektu. Na všechny partnery
padá neúměrné zatížení, kdy musíme všichni projekt předfinancovat  na
dobu 1 - 1,5 roku.
Dalším problémem jsou kontroly CRR, a velké množství papírů, které
scanujeme. Velmi by nám ulehčilo práci, kdybychom obdrželi jeden
dokument, ve kterém by bylo shrnuto co, a v jakém pořadí doložit ke
kontrole.
 
 


